



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

Speaker Profile 講者簡介

桂長峰教授

澳門大學發展基金會數學傑出學人教授
澳門大學科技學院數學系講座教授、系主任

桂長峰教授是澳門大學發展基金會數學傑出學人教授、澳門大學科技學院數學系講座教授及系主任。他於 1991 年獲得美國明尼蘇達大學數學博士學位，在過去三十年在美國、加拿大和中國等地從事數學教學和研究工作。

桂教授的研究領域集中在非綫性偏微分方程、圖像分析和處理。在其教研究生涯中，桂教授曾獲得多項獎項和榮譽，其中包括 2019 年的 Simons Fellow（西蒙斯會士）、2015 年的 IEEE 信號處理協會最佳論文獎，以及 2012 年首屆美國數學學會會士。

Prof. Changfeng GUI

University of Macau Development Foundation Professorial Fellow of Mathematics
Chair Professor and Head of Department of Mathematics, Faculty of Science and Technology, UM

Prof. Changfeng GUI is a University of Macau Development Foundation Professorial Fellow of Mathematics. He is also a Chair Professor and the Head of the Department of Mathematics, Faculty of Science and Technology at the University of Macau. He holds a PhD in Mathematics from the University of Minnesota (1991) and has taught and researched on mathematics in the USA, Canada and China in the past 30 years.

His research focuses on nonlinear partial differential equations, image analysis and processing. Throughout his career, Prof. Gui has been recognised with numerous awards and honours, to name a few, the Simons Fellow (2019), the Best Paper Award from the IEEE Signal Processing Society (2015), and the Inaugural American Mathematical Society Fellow (2012).